
NO SHOPPING STOP

全 程 无 购 物 站

Tour Code: CYC-2

行程次序，以當地旅社安排為准。
Sequences of Itinerary are subject

to local arrangement.

Wuhan Flower Expo Park
武汉花博汇

Wuhan Flower Expo Park
武汉花博汇

Three Gorges Dam
三峡大坝

Three Gorges Dam
三峡大坝

Yangtze River Three Gorges
长江三峡

Yangtze River Three Gorges
长江三峡

Yangtze River Cableway
长江索道

Yangtze River Cableway
长江索道

8D7N
重庆 / 长江三峡

(世纪游轮) / 宜昌 / 武汉
CHONGQING / YANGTZE RIVER THREE GORGES

(CENTURY CRUISES) / YICHANG / WUHAN

China
中国



 洪崖洞风景区 - 以巴渝传统建筑特色的‘吊脚楼’风貌为主体，古老的石头建筑和
夜晚的灯光秀而闻名，融合了传统文化和现代艺术元素。这个景区拥有悠久的历史
，曾是古代重庆的要塞，同时也代表了现代文化的发展。

 李子坝轻轨站观景台 - 为游客打造宽敞舒适，最佳观看视角的观景台，在这里‘打
望’热门景观 - 轻轨穿楼 。 李子坝站为高架车站，是重庆唯一的楼中车站，位于
一栋19层建筑物的六楼至八楼，以下楼层是商铺，以上则是住宅。

重庆

 丰都鬼城 - 距今已有两千多年的历史，悠久的鬼文化，可说起源自东汉有阴、王二
姓的道士在此修炼。鬼城以各种阴曹地府的建筑和造型而著名。鬼城内有哼哈祠、
天子殿、奈河桥等多座表现阴间的建筑。

 瞿塘峡 - 三峡中最短的一个峡，其中峡之西端的夔门尤为雄奇。之后如果天气水位
允许，客人可自费选择游览白帝城。

 神女溪 - 山高谷深、水流湍急，因受其险峻的地理环境影响，至今仍保存着较为原
始的自然风貌，彷如世外桃源。（如因天气变化而引至长江水位变动，神女溪之行
程将更改为神农溪或小三峽，此安排视乎当时情況而定，不作另行通知，以实际情
况为准。）

 三峡大坝 - 世界最大规模的水利工程，此水坝以三峡工程为依托，全方位展示工程
文化和水利文化，将现代工程、自然风光和人文景观有机结合，现今已拥有三峡展
览馆。

长江三峡

 黄鹤楼 - 位于武昌江畔，紧邻长江大桥，有“天下江山第一楼”的美誉，雄居长江
之滨，蛇山之首，背倚万户林立的武昌城，面临汹涌浩荡的长江，自有一身无法比
拟的气势，登上黄鹤楼，车水马龙的大武汉尽收眼底！

 荆州古城 - 中国四大古城之一，保存有较好的古城墙，是三国时期之主战场之一，
著名的战例即有关羽大意失荆州，败走麦城。

 武汉花博汇 - 景区建有四大主题花海，花域面积26万平方米，走入其中，暗香浮动
，完全是个一年四季花开不败的花花世界。不仅有种类繁多数量众多的花卉，整个
景区建成法式风情浓郁的小镇，小镇内欧式房屋林立，湛蓝的湖水、跳跃的喷泉。
四季赏花花期：3-4月：郁金香、樱花、冰岛虞美人、映山红；5-6月：玫瑰、月
季、粉蝶花；7-8月：马薰衣草、荷花、波斯菊；9-10月：紫薇、雁来红、粉黛乱
子草；11-12月：角堇、菊花

 （备注：赏花景点或因气候原因景色改变，属不可抗拒因素，花期不能完全保证准
确。）

武汉

免责声明：由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/ 宗教节日，公众假期, 天气状况，交通等情况，自然灾害，必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整（调整景点游览顺序）以确保行程顺利进行，
会或否事先通知。 
备注：如果旅游行程受到上述问题的影响，将不予退款或更换。图片仅供参考。

观光景点：

第三天 重庆 b 长江三峡 (早/午/晚)

 长江索道（含单程票）

 鹅岭二厂
 涂鸦一条街
 八一美食街
 朝天门码头登船
 船长欢迎酒会

第一天 启程 a 中转 a 重庆 (机上用餐/晚)

 入住酒店

第四天 长江三峡 (早/午/晚)

 丰都鬼城（包乘往返索道）

 船上文化活动

第二天 重庆 (早/午/晚)

 人民大礼堂（外观）

 李子坝轻轨站观景台
 磁器口古镇
 洪崖洞风景区
 解放碑步行街

第五天 长江三峡 (早/午/晚)

 船经瞿塘峡
 船经巫峡
 神女溪（转乘游览船畅游）

 船长欢送酒会

第六天
长江三峡 A 宜昌 b (320公里)

武汉 (早/午/晚)

 三峡大坝（截流纪念园+三峡工程博物馆）

 荆州古城墙
 湖北省博物馆（周一闭馆）

第七天 武汉 (早/午/晚)

 黄鹤楼（含电瓶车）

 武汉花博汇（四季赏花）

 江汉路步行街

第八天 武汉 a 中转 a 回程 (早/机上用餐)

Liziba Light Rail Station Observation Deck
李子坝轻轨站观景台

Liziba Light Rail Station Observation Deck
李子坝轻轨站观景台

Yellow Crane Tower
黄鹤楼

Yellow Crane Tower
黄鹤楼

Jingzhou Ancient City
荆州古城

Jingzhou Ancient City
荆州古城

✓ 7 早餐 / 6 午餐 / 7 晚餐
风味餐：
★ 重庆江湖菜   ★ 武汉风味  ★ 长江鲜鱼宴
★ 特色悬崖餐厅·放翁酒家宜昌风味

酒店住宿（7 晚）
✓ 重庆锦怡豪生酒店或同级    x 2 晚
✓ 世紀游轮系列 (阳台房) 或同级   x 3 晚
✓ 武汉维景酒店或同级    x 1 晚
✓ 武汉卓尔万豪酒店或同级    x 1 晚

自费项目：《烽烟三国》表演秀=RMB 290/人、 白帝城=RMB 290/人、 三峡大坝升船机=RMB 320/人

精简行程 ：



Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations 
reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.
Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic a�ected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.

TOURIST ATTRACTIONS:

D1 DEPARTURE a TRANSIT
a CHONGQING (MOB/D)

 Check in hotel

 Fengdu Ghost City
 (Include return cable car ride)

 Onboard Cultural Activities

D4 YANGTZE RIVER THREE
GORGES (B/L/D)

D3
CHONGQING b YANGTZE
RIVER THREE GORGES

(B/L/D)

 Yangtze River Cableway
  (Include One-Way Ticket)

 Eling Testbed 2 Art District 
 Graffiti Street
 Bayi Food Street
 ChaoTianMen Pier Boarding
 Captain's Welcome Reception

D2 CHONGQING (B/L/D)

 View of The Great Hall of the People 
 Liziba Light Rail Station Observation
  Deck
 Ciqikou Ancient Town
 Hongya Cave Scenic Area
 Jiefangbei Pedestrian Street

 Cruise through Qutang Gorge
 Cruise through Wu Gorge
 Goddess Creek
  (Transferred to a Sightseeing Boat)

 Captain's Farewell Reception

D5 YANGTZE RIVER THREE
GORGES (B/L/D)

D6
YANGTZE RIVER THREE
GORGES A YICHANG b
(320km) WUHAN (B/L/D)

 Three Gorges Dam 
 (Interception Memorial Garden + 
  Three Gorges Project Museum)

 Jingzhou Ancient City
 Hubei Provincial Museum 
 (Closed on Monday)

D7 WUHAN (B/L/D)

 Yellow Crane Tower (Include Buggy)
 Wuhan Flower Expo Park
 (Four-Season Flower Viewing)

 Jianghan Road Pedestrian Street

D8 WUHAN a TRANSIT a
DEPARTURE (B/MOB)

Qutang Gorges
瞿塘峡

Qutang Gorges
瞿塘峡

HOTEL OR SIMILAR (7 NIGHTS)
✓ Chongqing Howard Johnson Jinyi Hotel or similar class  x 2 Nights 
✓ Century Cruises Series (Terrace Room) or similar class  x 3 Nights
✓ Wuhan Metropark Hotel or similar class    x 1 Night
✓ Wuhan Marriott Hotel Hankou or similar class   x 1 Night

✓ 7 Breakfast / 6 Lunch / 7 Dinner
Special Cuisine:
★ Chongqing Cuisine  ★ Wuhan Flavor        ★ Changjiang Fish Banquet
★ Special Cliffside Restaurant·Fangweng Restaurant Yichang Flavor

CHONGQING
 Hongya Cave -  Featuring the iconic 'stilted' architecture of the Ba-Yu tradition, this area is 

renowned for its ancient stone buildings and nighttime light shows, blending elements of 
traditional culture with modern art. This scenic area has a rich history as a fortress in ancient 
Chongqing and represents the development of modern culture.

 Liziba Light Rail Station Observation Deck -  For visitors, a spacious and comfortable 
observation deck is created, offering the best viewing angle to 'gaze upon' popular attractions, 
such as the light rail passing through buildings. Liziba Station is an elevated station, unique in 
Chongqing, located from the sixth to the eighth floor of a 19-story building, with commercial 
spaces below and residential areas above."

YANGTZE RIVER THREE GORGES
 Fengdu Ghost City - With a history spanning over two thousand years, this place has a rich 

ghostly heritage, which is said to have originated from Daoist practitioners with the surnames 
Yin and Wang during the Eastern Han Dynasty. The Ghost City is famous for its various 
buildings and designs inspired by the netherworld. Within the Ghost City, you can find several 
structures that represent the underworld, including the Hengha Temple, the Hall of the Emperor, 
and the Naihe Bridge."

 Qutang Gorges - The shortest of the Three Gorges, with the western end at Kuimen being 
particularly magnificent. If weather and water levels permit, guests can choose to visit Baidi City 
for an additional fee.

 Goddess Creek - With its towering mountains, deep valleys, and fast-flowing waters, this 
area's rugged geographical environment has preserved a relatively pristine natural landscape, 
resembling a paradise untouched by the outside world. (In case of changes in the water level of 
the Yangtze River due to weather conditions, the itinerary for Goddess Creek may be changed 
to Shennongxi or Little Three Gorges. This arrangement is subject to the actual situation at that 
time and will not be notified separately.)"

 Three Gorges Dam - The world's largest-scale hydraulic engineering project, this dam is 
based on the Three Gorges Project and comprehensively showcases engineering culture and 
hydraulic culture, organically combining modern engineering, natural scenery, and cultural 
landscapes. Today, it houses the Three Gorges Exhibition Hall."

WUHAN
 Yellow Crane Tower - Located on the bank of the Yangtze River in Wuchang, right next to 

the Yangtze River Bridge, the Yellow Crane Tower is renowned as the 'Number One Tower 
under Heaven.' It stands proudly by the Yangtze River, at the head of Snake Hill, with the 
bustling city of Wuchang behind it and the mighty Yangtze River in front. It possesses an 
unmatched grandeur, and from the top of the Yellow Crane Tower, you can take in the 
panoramic view of the bustling city of Wuhan!"

 Jingzhou Ancient City - One of the four major ancient cities in China, it boasts 
well-preserved ancient city walls and served as a major battlefield during the Three Kingdoms 
period. One famous battle example is when Guan Yu suffered a significant loss in Jingzhou and 
retreated to Maicheng."

 Wuhan Flower Expo Park - The scenic area features four major themed flower gardens 
with a total area of 260,000 square meters. As you walk through them, the air is filled with the 
scent of blooming flowers, creating a year-round world of blossoms. The area not only boasts a 
diverse range of flowers but also houses a picturesque town with a strong French atmosphere. 
The town is lined with European-style buildings, set against the backdrop of tranquil blue lakes 
and dancing fountains. Flowering Seasons Throughout the Four Seasons - March-April: Tulips, 
Cherry Blossoms, Iceland Poppy and Rhododendron Simsii, May-June: Roses, Rosa Chinensis 
and Nemophila, July-August: Lavender, lotus flowers and garden cosmos, September-October: 
Crape myrtles, Amaranthus tricolor and Muhlenbergia Capillaris, November-December: Viola 
cornuta and Pansy Moon.

 (Note: The scenery at flower viewing spots may change due to weather conditions, which are 
uncontrollable factors. The exact flowering period cannot be guaranteed.)

Optional Tour:  The War Fire of Three Kingdoms Show = RMB 290/pax, White Emperor City = RMB 290/pax , Three Gorges Dam Ship Lift = RMB 320/pax

Hongyadong Scenic Area
洪崖洞风景区

Hongyadong Scenic Area
洪崖洞风景区

Ciqikou Ancient Town
磁器口古镇

Ciqikou Ancient Town
磁器口古镇

SCHEDULE



*Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*

*Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*

General Information 

 重庆 CHONGQING 

Departure Date: Flight :

Tour Fare: Airport Tax & Fuel Surcharge:

Tipping: Agent Collection Fee:

Visa: Travel Insurance:

 TOTAL :

出发日期： 航班行程：

团费： 机场税及燃油附加费：

小费： 旅行社代收费：

签证： 旅行保险：

 总数:

China   : +86

中国   : +86

China - No time different with Malaysia

中国 - 时间与马来西亚时间标准时无相差

10 CNY = MYR 6.50

10 元 = 马币 6.50

Voltage - almost always 220 V

电压 - 220伏特

GD Partner:

类型 / Type A - 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin

类型 / Type B - 两脚扁型＋一圆型插头 / 
         2 flat blade pin + 1 round pin

类型 / Type I - 八字扁型脚+接地孔 / 3 Oblique flat
         blade pin “V-shape”

Chinese Yuan - CNY
Renminbi - RMB
中国元   - CNY
人民币   - RMB

信用卡
Credit Card

拨号代码
Dial Code

电压
Voltage

货币兑换率
Exchange Rate

货币
Currency

时差
Time Different

插座
Power Socket

气候
Weather

飞机型号
Aircraft Type

行李托运
Luggage

Allowance

Each individual are entitled to check in 1 luggage of 
not more than 20 kg and a hand carry bag not more
than 7 kg.

每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机，以
及托运行李不超过20公斤。

* 致电信用卡中心，以延长你的信用卡额度

* Major credit cards such as Visa and Master 
   card are mostly widely used

Spring 春季
3月 – 5月
Mar to May
5℃ ~ 11℃

Summer 夏季
6月 – 8月
Jun to Aug
16℃ ~ 24℃

Autumn 秋季
9月 – 11月
Sep to Nov
20℃ ~ 27℃

Winter 冬季
12月 – 2月
Dec to Feb
1℃ ~ 8℃

Boeing 737-800 Airbus Industrie A320-100/200


